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PROTOKÓŁ NR 3/21 

z zebrania z mieszkańcami Sołectwa Przyłubie 

z dnia 30 września 2021 r. 

 

G. Świtała – Sołtys Sołectwa Przyłubie – powitał władze miasta oraz zebranych 

mieszkańców.  

W I terminie zebrania kworum brak, kolejne zaplanowano na godz. 17.15. 

C. Ball – Dyrektor WUM – poinformował, że zgodnie z przyjętym regulaminem udzielania 

dotacji celowej z budżetu Gminy Solec Kujawski  na dofinansowanie kosztów wymiany 

źródeł ciepła zasilanych paliwami stałym w ramach zadania ograniczania niskiej emisji w 

Gminie  Solec Kujawski osoby zainteresowane wymianą pieca mogą skorzystać z corocznej 

dotacji z budżetu gminy lub z programu „Czyste Powietrze”.  Przy Urzędzie Miejskim działa 

Gminny Punkt konsultacyjno – informacyjny Programu „Czyste Powietrze”, w którym 

pracownik doradza osobom zainteresowanym programem, pomaga przy wypełnieniu 

wniosków. W związku z dużym zainteresowaniem prosimy o telefoniczne umawianie się na 

spotkanie tel. 52 387 01 54. Punk czynny jest  w każdy wtorek od godz. 11.30 do 16.30 i w 

każdy czwartek od godz. 10.15 do 15.15. Adres punktu ul. Toruńska 8a (Wydział Utrzymania 

Miasta). 

Ponadto Dyrektor przypomniał, że od 1 lipca 2021 r. każdy właściciel/zarządca budynku ma 

obowiązek złożenia deklaracji do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków, która ma na 

celu zebranie wszystkich danych dotyczących źródeł ciepła i spalania paliw w budynkach 

mieszkalnych i niemieszkalnych. Każdy budynek, który posiada zainstalowane źródło ciepła 

lub spalania paliw o mocy nominalnej do 1MW należy zgłosić wypełniając odpowiednią 

deklarację. W deklaracji należy uwzględnić rodzaj źródła ciepła które ogrzewa budynek oraz 

źródła energii elektrycznej, które wykorzystywane są w tym samym celu lub na przykład do 

podgrzewania wody. Deklarację można wypełnić elektronicznie przez internet lub papierowo 

i zostawić w Urzędzie. 

Ad. 1.  

W II terminie zebrania uczestniczy ogólnie 10 mieszkańców. 

Ogłoszenie o zebraniu stanowi - zał. 1 do niniejszego protokołu.  
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Ad. 2.  

K. Kliś – przewodniczący rady sołeckiej - przestawił sprawozdanie z działalności Sołectwa 

Przyłubie za 2020 r. (zał. nr 2)  

 

Ad. 3.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego - poinformowała, że budżet Gminy 

na 2022 rok jest na etapie opracowywania. Przedstawiła informację na temat zrealizowanych 

planowanych inwestycji: 

- budowa ścieżki rowerowej z Otorowa do Solca, 

- modernizacja budynku przy Placu Jana Pawła II i utworzeniu w nim Domu Dobrych 

Praktyk, 

- przebudowa i termodernizacja budynku przy ul. Kościuszki 12 (budynek C) na potrzeby     

  MGOPS, 

- przebudowa ulicy Długiej i Krótkiej, 

- rewitalizacja społeczno – gospodarcza Placu Jana Pawła II i ulic przyległych (fontanna, 

nasadzenie drzew i zieleni, utworzenie dodatkowych miejsc parkingowych) 

- przeprawa promowa Solec Kujawski – Czarnowo – budowa promu, budowa przyczółków 

wraz z drogą dojazdową łączącą DK80 i DK10. Trwa budowa dróg dojazdowych do przeprawy 

promowej na Wiśle, która ma połączyć Solec Kujawski z Czarnowem. Inwestycja realizowana jest 

przez Urząd Marszałkowski.  

- budowa odcinków dróg na Osiedlu Leśnym tj. ul. Prosta – Zbożowa - Łąkowa,  

- termomodernizacja i przebudowa pomieszczeń w przychodni zdrowia „Solmed” przy ul. 

Powstańców 7A, 

- utworzenie w ramach budżetu obywatelskiego w Parku Miejskim Promenady Rodzinnej, 

placu zabaw pomiędzy blokami ul. Piastów – ul. Boh. Września i ul. Mickiewicza.   

- przebudowa z rozbudową oświetlenia w ul. Leśnej, przystąpienie do zaprojektowania 

skrzyżowania z mini rondem Powstańców – Ugory – Leśna, 

- wykonanie trzech naturalnych tras rowerowych o różnych stopniach trudności, 

- powstanie Skateparku, boisk na terenach po byłej Nasycalni przy ul. Kujawskiej, 

- rozbudowa Biblioteki Publicznej, 

- powstanie groty solnej w Ośrodku Sportu i Rekreacji, 

- przebudowa świetlicy w Przyłubiu, Gmina otrzymała pozwolenie na rozbudowę, w 2022 r. 

przystąpimy do modernizacji, przedstawiła projekt rozbudowy, cały projekt dostępny u 

Kierownika Ref. Realizacji Inwestycji Pani Grażyny Stańczak. Projekt przewiduje m.in. 
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zmianę sposobu ogrzewania, wymianę okien, drzwi, remont kuchni, docieplenie stropu. 

Znajdujący się 

Ponadto Pani Zastępca Burmistrza zachęcała mieszkańców do szczepienie przeciwko COVID 

– 19, punkty szczepień są dostępne, obecnie poziom wyszczepienia w naszej Gminie wynosi 

56,6%. Gmina otrzymała też wytyczne co do podawania 3 dawki szczepionki 

przypominającej, mogą ja otrzymać m.in. osoby pracujące w służbie zdrowia, osoby po 50 

roku życia pod warunkiem, że minęło 6 miesięcy od podania drugiej dawki szczepionki.     

 

Ad. 4.  

Mieszkańcy sołectwa zgłosili wnioski dot.: 

- wglądu do projektu rozbudowy świetlicy, konieczności zakupienia dla sołectwa kosiarki 

spalinowej z napędem, zmywarki i kuchenki elektrycznej 

B. Białkowska – przekazała kontakt do Pani Grażyny Stańczak, u której projekt jest do 

wglądu. Dodała, że projekt nie obejmuje wyposażenia świetlicy w niezbędne sprzęty. Przed 

remontem nie jest zasadne wyposażanie świetlicy czy kuchni w nowy sprzęt. Zostaną 

zakupione po zakończeniu remontu. 

 

- zasadności zmiany nazwy Miasta i Gminy na Gminę Solec Kujawski  

B. Białkowska – zmiana nazwy była konieczna nastąpiła zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa, po analizie z prawnikami.  

 

- złej nawierzchni ul .Toruńskiej 

C. Ball – odpowiedział, że ulica ta należy do Zarządu Dróg Wojewódzkich i jest to prawda, 

że jest w złym stanie technicznym. Przekażemy wniosek mieszkańca do ZDW w Bydgoszczy.   

 

B. Białkowska -  mimo, że wiele dróg na terenie naszej Gminy nie należy do nas to staramy 

się i tak te ulice czy zamiatać czy odśnieżać.  

 

- wyrównania i wzmocnienia dróg zjazdowych do posesji szczególnie do posesji nr 11. 

C. Ball - odpowiedział, że drugi etap równania dróg i zjazdów jest przewidziany, mogą być 

jedynie pewne opóźnienia w realizacji spowodowane tym, że przetarg na równanie wygrała 

firma z Częstochowy.  

 

- zwiększenia miejsc postojowych przy POP kosztem TAXI  
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C. Ball – przy POP są wyznaczone miejsca do wysiadania i wsiadania chwilowego, natomiast 

jeśli jest potrzeba dłuższego poczekania to są do dyspozycji parkingi przy ul. Długiej i ul. 

Garbary, Planujemy też zwiększenie miejsc dla rowerów, ponieważ miejsc w rowerowi już 

brakuje. Dodał, że nagłośnienie czy wyświetlacze  na peronach należą do PKP i Gmina każdą 

awarię zgłasza właśnie do PKP.  

 

B. Białkowska – Gmina utrzymuje, konserwuje  i sprząta tą część POP, która należy do nas, 

„stary dworzec” należy do PKP i wszystko to co znajduje się na peronach.  

 

- konieczności zamontowania lampy na przystanku autobusowym 

C. Ball – rozważymy zamontowanie lampy przy przystanku. 

 

G. Świtała – najważniejsze dla sołectwa to budowa ścieżki rowerowej do Przyłubia i 

wykonanie oświetlenia. 

 

- zawracania i cofania śmieciarki z ZGK  i niszczeniu nawierzchni gruntu.   

S. Wrycza – Prezes ZGK Sp. z o.o. – odpowiedział, że zwróci uwagę pracownikom.  

 

- konieczności zamontowania dodatkowej barierki ochronnej przy przejeździe kolejowym w 

ul. Parkowej – Kujawskiej (rowerzyści przejeżdżają na skróty z Parku Miejskiego, jest 

niebezpiecznie). 

B. Białkowska – odpowiedziała, że jest to nie możliwe do wykonania, ponieważ teren nie jest 

Gminy, tylko PKP.  

 

 G. Świtała – podziękował zebranym i zakończono zebranie o godz. 18.15. 

 

                                        

                                           Sołtys Soł. Przyłubie – Przewodniczący zebrania 

                                         Grzegorz Świtała  

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 
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